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Svar
Vi i styrIT ser ingen anledning till att neka ökning av antalet ledmöter till 0-3. Det kan
öka möjligheterna för kommittéen och underlätta under uppstartsperioden. Det just nu
väldigt oklart vilket ansvar, arbetsbörda m.m kommittéen har just nu och det är svårt
att veta vad som är rätt svar. Även ifall vi ökar maximalt antal ledamöter så tror vi inte
att det kommer göra någon skada.

styrIT rekommenderar sektionsmötet att bifalla motionen.


